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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a Legfőbb Ügyészhez

,,Mire jutottak a hatóságok a Bábolnai állami földek ügyében?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

A tavalyi évben robbant a bomba, miszerint egy helyi strómanon keresztül kerülhettek a
korábbi állami földek Bábolna mellett a világ egyik legnagyobb mezőgazdasági termelőjéhez
- és egyben GMO előállítójához -, a Monsantohoz. Idén márciusban pedig felröppent a hír,
hogy letartóztatások is voltak az ügy kapcsán. Az elmondások szerint a rendőrség egy
földhivatali dolgozót vett őrizetbe.

Mindezek alapján kérem Tisztelt Legfőbb Ügyész Urat, hogy szíveskedjen tájékoztatást
adni az üggyel kapcsolatban. Miként áll most a bábolnai korábbi állami földek ügye?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. október 15.

Tisztelettel, r
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